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Hermed svar fra Støvring IF, som svar til sagen. 
 
Vi er godt i gang med planlægning af projektet, og regner i vores tidsplan med de 679.000 vi er sat i 
forventning fra Rebild Kommune. Vi har haft god dialog med fonde omkring denne tidsplan, og har ned-
sat en fundinggruppe til arbejdet med fundraising, som intensiveres i 2024. 

 

En forsinkelse af denne plan vil gøre, at vi er nødt til at ændre vores optag af nye medlemmer, hvor en af 
de muligheder vi kigger på er, at lukke for medlemstilgang. Allerede i dag er omklædningsrummene og 
banerne overfyldte, og vi har fået mange klager fra medlemmer i den netop overståede efterårssæson 
om netop pladsproblemer, hvor vi henviser til, at vi er ved at løse udfordringen sammen med Rebild 
Kommune. 

 

Dette håber vi, at vi kan fortsætte med. 

 

Med venlig hilsen 

Søren Bjerregaard Pedersen 

Formand, Støvring IF Fodbold 
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